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Abstract (en)
[origin: WO2015185041A2] The invention relates to a hydraulic noise suppressor (4) for reducing water-borne noise, especially in the area of a
construction site when an object (1) is driven into underwater soil (2). Said hydraulic noise suppressor (4) comprises at least two rigid holding
elements (11), at least one support structure (5), and noise reducing elements (10) secured to the at least one support structure (5), an upper end
(7) of the at least one support structure (5) being secured to at least one of the at least two holding elements (11). According to the invention, the
hydraulic noise suppressor (4) can be divided along lateral flanks extending between the upper end (7) and an opposite lower end (8) of the at least
one support structure (5). The invention further relates to a method for handling a hydraulic noise suppressor (4).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Hydroschalldämpfer (4) zur Minderung von Wasserschall, insbesondere im Bereich einer Baustelle bei einem in einen
Unterwasserboden (2) einzubringenden Gegenstand (1), wobei der Hydroschalldämpfer (4) zumindest zwei starre Halteelemente (11), wenigstens
eine Trägerstruktur (5) und an der wenigstens einen Trägerstruktur (5) befestigte Schallminderungselemente (10) aufweist, wobei ein oberes
Ende (7) der wenigstens einen Trägerstruktur (5) an wenigstens einem der zumindest zwei Halteelemente (11) befestigt ist. Erfindungsgemäß ist
vorgesehen, dass der Hydroschalldämpfer (4) entlang von zwischen dem oberen Ende (7) und einem dem oberen Ende (7) gegenüberliegenden
unteren Ende (8) der wenigstens einen Trägerstruktur (5) erstreckten Seitenflanken teilbar ist. Die Erfindung betrifft weiterhin ein Verfahren zur
Handhabung eines Hydroschalldämpfers (4).
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